
 
 

Zápis a usnesení z 2. zasedání Rady obce Všelibice  

ze dne 3. 12. 2014 
 
2. zasedání Rady obce Všelibice ve volebním období 2014-2018 se konalo dne 3.12.2014 od 19,00 hodin na Obecním 
úřadě ve Všelibicích. 
 
Přítomni: Denisa Jandusová, Ing. Klára Rubášová, Jitka Rybářová, Josef Sadílek, Bc. Martina Sluková 
 

Program: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání a ověřovatele zápisu 
2. Plán zimní údržby (viz příloha) 
3. Jednací řád rady 
4. Žádost pana Trejbala o proplacení faktury při odklízení škod po povodni 
5. Žádost paní Foršt o vybudování nájezdu na obecní komunikaci 
6. Úprava úředních hodin  
7. Výzva na bezdrátový rozhlas 
8. Zpráva o jednání s HZS Liberec 
9. Různé 
10. Diskuse 

 
Schůzi zahájila a řídila starostka Martina Sluková, zapisovatelka Denisa Jandusová, ověřovatelka zápisu Ing. Klára 
Rubášová. 
 
K bodu č. 1: 

 

Starostka obce přednesla body programu pro zasedání rady obce. Navrhla usnesení: 
 

Návrh usnesení č. RO/14/2/2014 

 

Rada obce schvaluje program 2.zasedání rady obce. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/14/2/2014 bylo schváleno. 

 
Rada obce provedla kontrolu usnesení z 1. zasedání RO. 
 
Rada obce následně projednala další body programu. 
 
K bodu č. 2: 

 

Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s nutností schválit plán zimní údržby. Jeho návrh 
obdrželi členové rady předem. Plán zimní údržby je v příloze. Doplní se ještě o mapu. 
 

Návrh usnesení č. RO/15/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje Plán zimní údržby. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/15/2/2014 bylo schváleno. 

 



K bodu č. 3: 

 

Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s návrhem jednacího řád rady. Návrh jednacího řádu 
obdrželi členové RO mailem. 

 

Návrh usnesení č. RO/16/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje Jednací řád RO. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/16/2/2014 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 4: 

 

Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s  žádostí pana Trejbala o proplacení faktury při odklízení 
škod po povodni. Pan Trejbal na vlastní náklady vyčistil koryto potoka. Jelikož situaci nemůžeme posoudit, 
reagujeme jako nové zastupitelstvo, navrhujeme fakturu proplatit. Jedná se o výjimečnou situaci. 

 

Návrh usnesení č. RO/17/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje faktury pana Trejbala za odklízení škod po povodni. 
 
Hlasování: pro 4 / proti 0 / zdrželi se 1 / Usnesení č. RO/17/2/2014 bylo schváleno. 

 

K bodu č. 5: 

 

Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s  žádostí paní Foršt o vybudování nájezdu na obecní 
komunikaci na Březové. Po telefonickém rozhovoru se paní Foršt rozhodla dělat nájezd ze svého pozemku v jiné 
části, než jak uvádí v žádosti. Terénní úpravy budou probíhat na jejím pozemku. Členové RO vzali na vědomí 
terénní úpravy na soukromém pozemku paní Foršt na Březové. Je nutné, aby úpravy nepoškodily a ani jinak 
neomezovaly sousední obecní pozemky včetně místní komunikace. 
 

Návrh usnesení č. RO/18/2/2014 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí žádost paní Foršt o vybudování nájezdu na obecní komunikaci. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/18/2/2014 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 6: 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s návrhem na úpravu úředních hodin Po a St 8-12, 13-17. 
Út a Čt 8-12, 13-15. Pátek není úřední den. Jinak po telefonické domluvě s OÚ. 
 

Návrh usnesení č. RO/19/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje úpravu úředních hodin na OÚ Všelibice. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/19/2/2014 bylo schváleno. 

  



K bodu č. 7: 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s  návrhem výzvy na dodavatele bezdrátové ústředny 
veřejného rozhlasu. Výzva bude vyvěšena  od 4.12.2014 do 15.12.2014. 
 

Návrh usnesení č. RO/20/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje výzvu na dodavatele bezdrátové ústředny veřejného rozhlasu. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/20/2/2014 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 8: 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO se  zprávou o jednání s HZS Liberec . 
Dne 2.12.2014 se zástupci HZS Liberec dostavili na jednání s Obcí Všelibice. Předmětem jednání bylo zajištění 
výjezdu-schopnosti  výjezdové jednotky obce Všelibice. Dále HZS doporučilo uzavřít smlouvy s Obcí Cetenov a 
Hlavice o zajištění požární ochrany obce. K výši částky, která bude předmětem smlouvy, navrhli přepočet 
ročních nákladů JSDHO na obyvatele. Členové RO berou zprávu o jednání s HZS Liberec na vědomí a ukládají 
starostce obce jednat s obcemi Hlavice a Cetenov o veřejnoprávních smlouvách na zajištění požární ochrany. 
 

Návrh usnesení č. RO/21/2/2014 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informaci o jednání s HZS Liberec a ukládá starostce obce jednat o 
smluvních podmínkách s obcí Cetenov a obcí Hlavice. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/21/2/2014 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 9: 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s žádostí Mateřské školy Hlavice o finanční příspěvek na 
vánoční besídku. V rozpočtu je vyčleněno 1000,-Kč. 
 

Návrh usnesení č. RO/22/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje finanční příspěvek pro Mateřskou školu v Hlavici ve výši 1000,-Kč. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/22/2/2014 bylo schváleno. 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s žádostí pana Želechovského o bezplatném využití 
sídelní adresy Všelibice 65 a znaku obce pro Kulturní spolek Všelibice. Podmínkou je, aby znak nebyl používán 
v rozporu s dobrými mravy, loterie, sázky a karetní hry. 
 

Návrh usnesení č. RO/23/2/2014 

 

Rada obce po projednání souhlasí s bezplatným využitím sídelní adresy Všelibice 65 a znaku obce pro Kulturní 
spolek Všelibice. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/23/2/2014 bylo schváleno. 

 
  



Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s žádostí paní Vojáčkové z Budíkova o zajištění odtoku 
vody z komunikace. 
 

Návrh usnesení č. RO/24/2/2014 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí žádost paní Ladislavy Vojáčkové z Budíkova o zajištění odtoku vody 
z komunikace. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/24/2/2014 bylo schváleno. 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s žádostí p. Forejta, zda by si místo fakturace za úklid 
klestí, mohl vytěžit ve stejné hodnotě dřevo. Členové RO se shodli, aby si pan Forejt úklid klestí vyfakturoval. 
 

Návrh usnesení č. RO/25/2/2014 

 

Rada obce po projednání zamítá žádost p. Forejta o odvoz dřeva místo fakturace za úklid klestí po těžbě. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/25/2/2014 bylo schváleno. 

 
 

Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s výzvou na technického zaměstnance OÚ s nástupem 
od 1.2.2014 a požadavky: Výpis z RT, zkoušky, stručný životopis, vzdělání. 
 

Návrh usnesení č. RO/26/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje podání výzvy na technického zaměstnance OÚ s nástupem od 1.2.2014. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/26/2/2014 bylo schváleno. 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s nutností zakoupení nového telefonu. Toto již bylo 
odsouhlaseno pro bývalého starostu. Členové RO navrhují, aby byl zakoupen mobilní telefon pro potřeby paní 
starostky do výše 5 000,-Kč. 
 

Návrh usnesení č. RO/27/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje nákup MT do výše 5.000,- Kč. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/27/2/2014 bylo schváleno. 

 
Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s  žádostí p. Petrláka k podepsání plné moci k jednání 
s pojišťovnami. Vzhledem k tomu, že se bude rušit hasičské vozidlo Avia a bude potřeba jednat s pojišťovnami, 
je nutné podepsat plnou moc panu Petrákovi, aby mohl jednat s pojišťovnami. Plná moc se dá kdykoliv zrušit. 
 

Návrh usnesení č. RO/28/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje plnou moc panu Petrlákovi k jednání s pojišťovnami.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/28/2/2014 bylo schváleno. 

 
  



Starostka obce Bc. Martina Sluková seznámila členy RO s  žádostí o finanční příspěvek pro Azyl Krásný Les. 
 

Návrh usnesení č. RO/29/2/2014 

 

Rada obce po projednání schvaluje finanční příspěvek pro Azyl pes Krásný Les ve výši 1 000,-Kč.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/29/2014 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 10: 

 
Starostka obce dále informovala, že termín dětského maškarního bálu bude 10.1.2014. 
 

Jitka Rybářová informovala: 
 

- Pan Josef Jíra nabízí služby, že v případě potřeby při zimní údržbě může vypomoci – vzato na vědomí. 
- Napsala informační letáček o sociální výpomoci. 
 

Na závěr starostka obce Bc. Martina Sluková poděkovala všem členům rady obce za účast na 2. zasedání Rady obce a 
jednání v 19.55 hod. ukončila.  

 
 
 
Zapsala:   Denisa Jandusová  ………………………………………. 
 

 
Zápis ověřila:  Ing. Klára Rubášová  ………………………………………. 

                      
 
    
 
 
.………………………………………. …………………………………….…. 

   Denisa Jandusová Bc. Martina Sluková 
   místostarostka starostka   

 


